



Protokoll styrelsemöte S20 2021-09-13

Närvaro:	Kaspian Jakobsson	Ordförande
	Josefin Wetterstrand	Vice Ordförande
	Joel Bäcker	Skattmästare
	David Ekblad	Studierådsordförande
	David Jobrant	Informationsansvarig
	Sean Jentz	Aktivitetsansvarig
	Marie Ask Ugglå	Sexmästare
	Victor Winkelmann	Näringslivsansvarig
	Linus Åbrink	Øverphøs
	Fred Nordell	Revisor
	Otto Holmström	Kårrepresentant
	Sofia Tatidis	Vice Cafémästare
	Märta Holmquist	Vice Källarmästare
	Michaela Ljungstrand	

- §1 OFMÖ Ordförande Kaspian Jakobsson förklarade mötet öppnat klockan 12:16.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Sofia Tatidis
 - Märta Holmquist
 - Michaela Ljungstrand
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes med detta tillägg efter §15:
- §16 Motion: Utöka studierådets budget för studiekvällarna
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Joel Bäcker till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Mötet **beslöt** att godkänna protokollet:
- Protokoll styrelsemöte S19 2021-09-06
- §7 Information från kåren Otto Holmström berättade att nollningen fortfarande pågår och att Kåren har som fokus att supporta sektionerna i sitt nollningsarbete. Han sade också att det fortfarande finns en del vakanser.
- Han informerade också om att det är tradition att anmoda sina kårrepresentanter till Nollegasquen.
- Regeringen har gått ut med att restriktionerna släpps 29 septem-



- ber. Om man har frågor ska man höra av sig till Kårordförande eller Pedellen.
- §8 Information PLCD David Ekblad berättade att det är möte nästa vecka. Under mötet ska det beslutas om hur vi vill fördela de kvalitets- och utvecklingsmedel som programledningen har till sitt förfogande samt lämna synpunkter på remiss angående riktlinjer för LTH:s programstrukturer.
- §9 Information från kollegierna Michaela Ljungstrand, Övermarshalk, hade träffat andra fanbärare på plats och det hade varit väldigt roligt.
- §10 Ekonomisk status Pengar finns ändå, tyckte Bäcker. En del fakturor ska betalas och alla sektionskort ska vara påfyllda.
- §11 Utskottsrapporter Victor Winkelmann berättade att nollningsväskorna har kommit! Nu är det dags att dela ut merch, finns gott och blandat av diverse grejer.
- §12 Covid-19 Den 29 september släpper restriktionerna och många nationer kommer ha öppet.
- §13 Nollning Det är fortfarande nollning och det har gått bra. Har hållit i Waderloo.
- §14 Omvärldsbevakning I lördags var det 20 år sedan 9/11.
- §15 Motion: Uppdatera policys med ägande Kaspian Jakobsson presenterade motionen. Han berättade att det är många policys som behöver uppdateras med ett ägandeskap och förslaget är att alla får automatiskt ägandeskap av sektionsmöten.

Mötet diskuterade.

Sean Jentz **yrkade** på att bordlägga motionen och göra en mer ordentlig proposition som tas upp på nästa sektionsmöte.

Mötet **beslöt** att bifalla Seans yrkande.
- §16 Motion: Utöka studierådets budget för studiekvällarna David Ekblad berättade att det har varit ett mycket högre deltagande på studiekvällarna än väntat. Därför behöver SRD mer pengar för att kunna anordna dem.

Mötet diskuterade.



Mötet **beslöt** att godkänna motionen i sin helhet.

- §17 Meddelanden Michaela Ljungstrand berättade att det kommer upp ett formulär senare idag gällande medaljer och Nollegasque.
Marie Ask Uggla berättade att det inte kommer vara Nollegasque den 25/9, eftersom man endast får vara 50 personer i AF-borgen.
- §18 Övrigt Marie Ask Uggla ska ha en Oktoberphest nästa vecka. Sexet skulle vilja köpa in sejdlar och erbjuda för gästerna på puben att köpa.
- §19 Veckans pickle Sofia Tatidis, Vice Cafémästare, gav det fantastiska tipset att man ska ha inlagda rödbetor till pyttipanna. Går bra att göra hemma!
- §20 OFMA Ordförande förklarade mötet avslutat klockan 12:59.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Josefin Wetterstrand
Vice Ordförande

Kaspian Jakobsson
Ordförande

Joel Bäcker
Skattmästare